



# MUTULAR

**Mutular, Bien plus qu'une histoire de goût !**

La gamme Mutular, historique en Nouvelle-Calédonie, accompagne la vie des calédoniens depuis plus de 30 ans. Une nouvelle gamme de terrines et rillettes, vient compléter la gamme Mutular qui offre au plus grand nombre un large choix de produits de qualité.

**Mutular, more than just a story of good taste!**

The Mutular range, a historic brand in New Caledonia, has been a familiar food item for many New Caledonians for over 30 years. A new range of terrines and rillettes is now available to complement the Mutular range that offers a wide range of quality products to as many discerning palates as possible.



Retrouvez dans votre assiette, des produits de qualités et naturels. Sans additif, sans conservateur ni colorant, ces produits sauront vous séduire par leur recette authentique et leur gout inimitable.

Find in your plate, products of qualities and natural. Elaborated without additives, preservatives or colorants, these products will seduce you with their authentic recipe and unmistakable taste.